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هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999
***

 جالبــه که در ایران تا تقی به توقی می خوره فیفا و کمیته ملی 
المپیک فــوری بیانیه می دهند که در ایران سیاســت در ورزش 
دخالت کرده و... اما خودشــان سال هاست پول های ورزش کشور 
را با همان سیاســت کثیف شان در فدراســیون های جهان بلوکه 
کرده اند. کلا اروپا و آمریکا در همه مسائل قوانین چندگانه دارند، 
از ادعاهای حقوق بشری گرفته تا عدم دخالت سیاست در ورزش. 
 برای مسئولان ورزش کشور متاسفم که ایران شده پاتوق مربیان 
از رده خارج اروپایی. پیرمردهایی که همه شان بازنشسته هستند با 
مبالغ میلیون دلاری وارد ورزش و فوتبال می شوند و بدون کارایی 
می روند کشورشــان، آن هم با شــکایت و توهین. نمایندگان باید 
دراین اوضاع سخت ورود بازیکن و مربی خارجی را ممنوع کنند. 

 از رئیس فدراســیون فوتبال آقای تاج و مســئولان بابت قاطعیت شان 
در قوانین جدید که در برنامه ورزش و مردم اعلام کردند، تشکر می کنم  
چراکه ثمره اش را همه خواهند دید، اگر کشور ما در بقیه امور هم از اول 

همین جور قاطع عمل می کرد، اوضاع کشور خیلی بهتر از این ها بود.

هت تریک طلایی کاراته  کاران در آسیا
در ادامه رقابت های کاراته قهرمانی آسیا در ازبکستان، طروات خاکسار، 
حمیده عباســعلی و ذبیح ا... پورشــیب به مدال طلا رسیدند تا تعداد 
طلایی های روز گذشته کاروان کشورمان به عدد 3 برسد. رزیتا علیپور 
و تیم کاتای بانوان نیز به مدال نقره دست یافتند. همچنین ۴ برنز دیگر 

نیز از آن نمایندگان ایران شد. 

مدیریت موزه ورزش به رنگرز می رسد؟
بعد از افتتاح فاز نخست موزه ملی ورزش، المپیک و پارالمپیک که 3۰ 
اردیبهشت ماه انجام شد، رئیس کمیته ملی المپیک انتخاب مدیری 
با تمام ویژگی های مدیریتی لازم در زمینه موزه داری و حوزه اجرایی 
آن را در دســتور کار قرار داد. به همین منظور مذاکره با چند مدیر 
موزه های مطرح کشــور انجام شد و قرار بود یکی از آن ها مسئولیت 
موزه ورزش را برعهده بگیرد اما تصمیم کمیته تغییر کرد و با اتفاقاتی 
که رخ داد قرعه مدیریت این موزه به نام یک ورزشــی خورد. حسن 
رنگرز قهرمان پیشین کشتی فرنگی جهان که قرار بود به عنوان رئیس 
آکادمی ملی المپیک جانشین رضا قراخانلو شود، به زودی مدیریت 

موزه ورزش، المپیک و پارالمپیک را برعهده خواهد گرفت. 

یک ایرانی دیگر در فهرست داوران بلوبج 
با اعلام رســمی فدراســیون جهانــی )ITTF( در صفحه مربوط 
به داوران و ســرداوران بین المللی، شمار داوران بلوبج)نشان آبی 
بالاترین مدرک داوری در جهان اســت( ایران به ۴ داور رســید. 
نصیبه دلیر هروی داور بین المللی ایران که در رقابت های فرانسه 
و بلژیک موفق شــد با ۴ ارزیابی خود را با موفقیت طی کند، نام 

خود را به عنوان چهارمین داور بلوبج ایران ثبت کرد.

زاویه نگاه شما

اخبار

طعنه والیبالیست روس به 
اظهارات ضد  ایرانی کوبیاک

الکسی اســپریدونوف ملی پوش نام آشنای تیم 
ملی والیبال روســیه در صفحه توییتر خود با 
انتشار پســتی در مورد کارول کلاس کاپیتان 
تیم ملی والیبال لهستان، این بازیکن را با الفاظ 
رکیک مورد خطاب قرار داد که با واکنش تند 
مردم لهســتان مواجه شــد و به همین دلیل 
پست خود را از صفحه رسمی اش برداشت. به 
گزارش ایسنا با این حال مردم لهستان به این 
اقدام او راضی نیســتند و از فدراسیون والیبال 
لهستان خواســته اند تا با پیگیری های خود از 
طریق فدراسیون جهانی و فدراسیون روسیه، 
اســپریدونوف را موظف به عذر خواهی از مردم 
این کشور کنند. بازیکن حاشیه ساز روسیه نیز 
در واکنش به این اقدام مردم لهســتان گفت: 
»مــن که مانند کوبیاک به مردم یک کشــور 
)ایران( توهین نکرده ام، مخاطب من تنها یک 
بازیکن خاص بود که در پروفایل صفحه شخصی 
خود توهین کرده بود، نمی دانم چرا این موضوع 
را متوجه نیســتند و چرا باید مجازات شوم!« 
در حال حاضر فدراســیون لهستان پیگیر این 
موضوع اســت و اعلام کرده که به جد پیگیر 
این موضوع است، اما فدراسیون والیبال روسیه 
با انتشار بیانیه ای گفت: »نامه ای در این مورد 

برای ما ارسال نشده است.« 

بنی تمیم: رسول خادم از من 
حمایت نکرد

حمید بنی تمیم، سرپرســت اسبق فدراسیون 
کشــتی درحالی در جریان برگــزاری مجمع 
انتخاباتی فدراســیون 11 رای کسب کرد که 
نصیرزاده به عنوان یک فرد خارج از کشــتی 
یک رای بیــش از او گرفت. این اتفاق درحالی 
رخ داد که به نظر می رســید رســول خادم از 
بنی تمیم حمایت کند. اما دبیر و سرپرســت 
اســبق فدراســیون این موضع را رد می کند 
و به ایســنا می گوید: » پیش از انتخابات با آقا 
رســول صحبت کردم، او به من گفت شــاید 
کمک زیادی به تو نکنم اما اگر از من استعلام 
کنند بواسطه شــناختی که دارم شما را تایید 
می کنــم. « بنی تمیم اما دیگــر قصد ندارد در 
کشتی فعالیت کند: »تحت هیچ شرایطی دیگر 

به کشتی برنمی گردم.«

سوژه

خبر

پرسپولیس در دو گروه جداگانه تمرین می کند
تیم فوتبال پرســپولیس در بازگشــت به تهران تمرینات خود را از روز دوشنبه آغاز می کند. 
بنابر اعلام محسن خلیلی مدیر تیم پرسپولیس، تعدادی از سرخ پوشان در بازگشت از اردوی 
ترکیه، یک روز اســتراحت خواهند داشت و تمرینات خود را از روز دوشنبه از سر می گیرند. 
گابریل کالدرون قبل از عزیمت از اردوی گرین پارک، بازیکنان تیم را به 2 گروه تقسیم کرد. 
یک گروه از بازیکنان روز دوشــنبه از ساعت 1۸ در ورزشگاه شهید کاظمی اولین تمرین خود 
در تهران بعد از پایان اردو را انجام می دهند. گروه دیگر هم صبح سه شنبه از ساعت 1۰ صبح 
تمرین خواهند داشت. بعضی از بازیکنان هم طبق همین اعلام در هر 2 فهرست حضور دارند. 

اولین تمرین مشترک نیز قرار است ، بعد از ظهر سه شنبه انجام شود.

حمایت تمام قد آقا رسول از علیرضا دبیر و انتقادهای تندش از مسیر پلشت انتخابات فدراسیون کشتی

چهره خاص کشتی آزاد ایران بعد از مدت ها 
ســکوت، بار دیگر ارکان کشــتی کشور را 
با حرف های نیشــدارش لرزانــد. مردی که 
مــدارک و بخشــی از ســوابق تحصیلی و 
کاری اش رنــگ و بوی سیاســی دارد، حالا 
سیاســیون را عامل اصلی بی حرمتی ها در 
جریان انتخابات فدراســیون کشتی می داند 
و معتقد است آن ها که ســابقه بحران زایی 
دارند، ســناریوی یک دوره انتخابات ریاست 
جمهوری را در جریان انتخابات فدراســیون 
گوش شکســته ها دنبال کردند! نکته جالب 
افشاگری های ویران کننده خادم، جدا کردن 
حســاب علیرضا دبیر از سناریو نویسان بود. 
او که شــاید اختلافات دیرینه اش با رئیس 
فعلی فدراسیون هیچ گاه برای همیشه حل 
و فصل نشــود، دبیر را جدای از این جماعت 
سیاسی دانست؛ جماعتی که از نظر آقا رسول 
برایش فرقی ندارد که در مسیر پلشت تحقق 
اهدافش، رســول خادم قربانی شود یا دبیر: 
»این که انتخابات برگزار شد، نکته خوبی بود. 
این انتخابات البته می توانست دی ماه سال 
قبل برگزار شود، به هر حال برای آن داستان 
نوشته بودند و اجرای  آن داستان زمان می برد. 
این که انتخابات، چنین مسیر پلشتی را برای  
برگــزاری طی کرد، ارتباطی به علیرضا دبیر 
ندارد. او یک کاندیدا بود مانند بقیه کاندیداها. 
قهرمان المپیــک و کاندیدایی از همه لحاظ 
شناخته شــده برای خانواده کشتی. وقتی 
نحوه مدیریت جماعت سیاسی، فاسد باشد، 
هر کاندیدایی هم که انتخاب شــود، قبل از 
انتخابش کلی هزینه بابت تخریب های بیهوده 
داده اســت. ضمن این که بخــش عمده ای 
از دلخوری ها و دشــمنی ها هــم، ادامه دار 
باقــی خواهد ماند. این همان چیزی اســت 
که بیگانگان سیاســی می خواهند. برای  این 

جماعت سیاســی، فرقی نمی کند که رسول 
خادم قربانی شــود یا علیرضا دبیر، امیر رضا 
خــادم از اســب بیفتد یا عبــاس جدیدی، 
حمید بنی تمیم ابزار نقشه هایشــان باشد یا 
فردی دیگر. از هر طرف که کشــته شــوند، 
به نفع آقایان است. « انتقادهای رئیس اسبق 
فدراسیون کشتی به اینجا ختم نمی شود: »به 
نظر می رســید آقایان با آن همه تجربه های 
مدیریتی - امنیتی و ســابقه بحران زایی و رد 
پا نگذاشتن  از خود، بسیار بهتر بتوانند عمل 
کنند امــا باز هم نشــان دادند که جماعت 
ورزشکار، از ایشان هوشیارترند. با این هزینه 
سیاســی که ایــن جماعت دادند، می شــد 
سناریوی  انتخابات یک دوره ریاست جمهوری 
را دنبال کــرد، نه این که برای انتخابات یک 
فدراسیون آنقدر بد عمل کنند، که در نهایت، 
حتی به همه دســتگاه های نظارتی به دلیل 
عملکرد نادرست شان بدهکار بمانند. « بخش 
پایانی صحبت های خادم با تسنیم، به حمایت 
از علیرضــا دبیــر اختصاص پیــدا می کند: 

»مسئولیت علیرضا دبیر، مسئولیت سنگینی 
است و باید به او زمان داد. باید انتظارات را از 
او کم کرد تا بتواند برنامه ریزی کند. کسانی 
که از دبیر حمایت کردند، توقعات خود را از 
او کم کنند. کشتی گرچه بدلیل جایگاهش 
به عنوان ورزش ملی، موضوع بزرگی اســت، 
اســت.  اجرایی اش محدود  اما ظرفیت های  
نباید رئیس فدراسیون را تحت فشار  انتظارات 
گذاشــت. تامین منابع برای کشتی خیلی 
خیلی دشــوار اســت. به یاد داشته باشیم 
هر عضوی از خانواده بزرگ کشــتی که در 
این جایگاه مدیریتی، گرفتار بن بســت ها و 
موانع می شــود، همه خانواده کشتی آسیب 
می بینند؛ به ویژه این که، بسیاری از بیگانگانی 
که در ظاهــر، او)دبیر( را برای رســیدن  به 
این جایگاه حمایــت کرده اند، از این به بعد، 
کم کم، خود اســباب و موانع محدود کردن  
فعالیت هایــش را فراهم خواهنــد کرد. اگر 
متوجه شویم، سیاست های حاکمیتی تغییر 

کرده است. «

دبیر: به خاطر یک شــکایت احراز 
صلاحیتم طول کشید

رسول خادم درست در زمانی پشت علیرضا 
دبیر درآمد که می تواند از حرف هایش این طور 
برداشــت کرد که سیاســیون این بار برای 
کشــتی دندان تیز کرده بودند. این حمایت 
تمام قد اما از ســوی دبیر بی جواب نماند تا او 
این بار در مصاحبه بــا رادیو ورزش بار دیگر 
نام رســول را بیاورد و کشتی را حق مسلم او 
بداند: »خواهشی که از رسول خادم، امیررضا 
خادم، عباس جدیدی و علیرضا حیدری دارم، 
این است که کشــتی خانه آن هاست و این 
آغوش کشتی برای شان باز است. من دست 
همه بزرگان را می بوسم. حق رسول است که 
در کشتی باشــد. در واقع اگر این ها نباشند، 
چه کسی باید در کشتی حضور داشته باشد. 
از نظــر من حضور آن ها در کشــتی بلامانع 
است، مگر آن که خودشان نخواهند. « رئیس 
جوان فدراســیون گوش شکسته ها درحالی 
کرسی اول این فدراسیون را مال خود کرده 
که شــائبه ها درخصوص احراز صلاحیتش 
همچنان به قوت خود باقی اســت: او در این 
خصوص می گوید: »در مورد من یک شکایتی 
صورت گرفته بود که نه احضار شــده بودم و 
نه چیز دیگری، به همین دلیل صلاحیت من 
تایید نشده بود. اصلا  من نمی دانستم شکایت 
شده اســت. شکایتی که شــده بود، از یک 
موسسه بود که من یک عضو از هیئت مدیره 
آنجا بودم. به هر حال دوستانی که صلاحیت ها 
را تایید می کنند، خــدا را در نظر می گیرند 
و من اعتقاد دارم افراد همه وســیله هستند 
و همه چیز دست خداســت. « با این حال اما 
پرونده تایید صلاحیت دبیر هنوز به سرانجام 
نرسیده و مشخص نیست درنهایت چه اتفاقی 

رخ خواهد داد.

خادم: تخریب بیهوده کاندیداها نتیجه مدیریت فاسد جماعت سیاسی بود! 

مســابقات وزنه برداری قهرمانی معلــولان جهان درحالی در 
قزاقستان برگزار شده که ســیامند رحمان در دسته 1۰7+ 
کیلوگرم با وجود آنکه رکورد جهان را ارتقا نداد، اما به راحتی 
برای ســومین بار بر ســکوی قهرمانی این رقابت ها تکیه زد. 
قوی ترین پارا وزنه بردار تاریخ و جهان، برای کسب این عنوان 
که روز جمعه رقم خورد، موفق به مهار وزنه 265 کیلوگرمی 

شد و مدال طلا را به دست آورد و بالاتر از منصور پورمیرزایی 
و نماینده عراق ایستاد. نکته جالب توجه این که مدال طلای 
ســیامند در پایان سومین حرکت وزنه برداران به دست آمد و 
او به همین دلیل از حرکت ســومش انصراف داد. رحمان که 
2 طلای پارالمپیک را در کارنامه دارد، پس از کســب عنوان 
قهرمانی گفت: »خیلی خوشــحالم. رقابت شــدیدی در این 

دسته وجود داشــت. مربی ام این وزنه ها را پیشنهاد کرد، به 
همین  دلیل به سمت شکســتن رکورد نرفتم.« دارنده مدال 
طلای مسابقات قهرمانی جهان در سال های 2۰1۴، 2۰17 و 
2۰19 ادامه داد: »هدف اصلی ام بازی های پارالمپیک 2۰2۰ 
توکیوست و یک رکورد جدید را برجا خواهم گذاشت و شاهد 

یک سیامند متفاوت در توکیو خواهید بود. «

شاهد یک سیامند متفاوت در پارالمپیک۲۰۲۰ خواهید بود وعده قوی ترین وزنه بردار معلول جهان

امیرحسین فتحی مدیرعامل باشگاه 
اســتقلال در برنامه ورزش و مردم 
مدعی شد این باشــگاه در جریان 
رســیدگی به پرونده پرو پئیچ در 
فیفا، مشکل تیم پدیده شهر خودرو 
را نیز حل کرده است. فتحی گفته 
بــود: »این ماجرا به نام ما شــد به 
کام پدیده. « فرهاد حمیداوی مالک 
باشگاه شهر خودرو در گفت وگو با 
مهــر، در این خصــوص گفت: »از 
آقای فتحی متعجب هستم. ایشان 
از دوستان ما ست و برایش احترام 

قائلیم ولی ما آبان ماه سال گذشته 
بــود که قبــل از اقدام بــه خرید 
تیم پدیده، از فیفــا بابت بدهی ها 
اســتعلام کردیم. روال خرید یک 
باشگاه همین است که استعلام های 
لازم صورت بگیرد. ما همان موقع 
به توافق رسیده بودیم.« وی افزود: 
»حتی نامه هایی که به فیفا زدیم و 
پاســخ فیفا قابل ارایه است. همان 
فوتبال  فدراسیون جهانی  به  موقع 
اعلام کردیم فوتبال سیاسی نیست 
ولی شما سیاست را درگیر ورزش 

می کنید و پولمــان را نمی دهید.« 
مالک باشگاه شــهر خودرو یادآور 
شــد: »ما حتی فروردین امســال 
هــم دوباره این ماجــرا را پیگیری 
کردیم. ما دنبال مشــکل خودمان 
بودیم. آقای فتحی از باشگاه ما به 
عنوان »پدیده« یاد کرد که احتمالا  
منظورشان همان شهر خودرو بوده . 
موجود  ایمیل هایمان  بگویــم  باید 
به  پاســخ  در  اســت.« حمیداو ی 
این ســوال که با این حساب ادعای 
مدیرعامل اســتقلال درباره شــهر 
گفت:  نــدارد؟  صحــت  خــودرو 
»مــدارک ما قابل ارایه اســت. هم 
آبان سال گذشته استعلام کردیم و 
هم فروردین امسال به فیفا ایمیل 
زدیم. به فیفا گفتیم طلب پراهیچ 
را تهاتــر کنــد که اعــلام کردند، 
نمی توانیم. این که آقای فتحی الان 
می گوید ما این کار را کردیم خیر؛ 
این طور نیســت. مــا فروردین ماه 
موافقتش را از فیفا گرفته بودیم.« 
وی بــا بیان این که بــا مدیرعامل 
ارتباط صحبتی  اســتقلال در این 
نداشته ، اظهار کرد: »فکر نمی کردم 

موضــوع اینقدر بزرگ شــود ولی 
خیلی از رســانه ها در مشهد اعلام 
کردند مردم از این اظهارات گلایه 
داشــتند و می گفتند انگار باشگاه 
در  هاله فراموشی بوده است. ما 3۰ 
هزار دلار به وکیــل پراهیچ پیش 
پرداخــت دادیم و فیفــا گفته بود 
تا یکی، 2 ماه آینــده این موضوع 
را حــل می کنیم.« مالک باشــگاه 
شهر خودرو همچنین در خصوص 
شایعه مذاکره این باشگاه با برخی 
و  باقری  رفیعی،  بازیکنان همچون 
همــام گفت: »ما نفــرات مختلفی 
را مد نظــر داریم و هــر روز نیز در 
رســانه ها صحبــت از مذاکره ما با 
بازیکنان جدید تری هم می شــود، 
اما در خصوص بازیکنانی که مطرح 
شــد باید بگویم در حال بررســی 
هســتیم، ولــی هــواداران نگران 
نباشند و ان شــاا... نفرات خوبی را 
جــذب خواهیم کرد. درباره رفیعی 
و همام نیز صحبتــی با آن ها فعلا 
نداشــته ایم، چنــد بازیکــن دیگر 
هســتند که طی روز های آینده نام 

آن ها را اعلام می کنیم.« 

مذاکره ای با رفیعی و طارق همام نداشتیم

حمیداوی: از ادعای مدیرعامل استقلال تعجب کردم


